
Asociacijos „Mūsų teisė“ 

2019 metų veiklos ataskaita



Finansiniai duomenys   2019 01 01 – 2019 12 31

Gauta pajamų 2019:  Išlaidos 2019:

Iš nario mokesčio: 292,47€ Veiklos sąnaudom: 748,11 €

Parama iš verslo įmonės: 300,00 € Banko mokesčiai: 32,58 €

2% GPM iš VMI: 980,53 € ---------------------------------------------

---------------------------------------------- VISO išlaidų: 780,11 €

VISO gauta pajamų:  1573,03 € Skolos tiekėjams:                            0,00 €

Skola ataskaitiniems asmenims:   446,02 €

2019.12.31 buvo           23 asociacijos nariai

Piliečių teisių gynimo asociacija „Mūsų teisė“         Paramos gavėjo kodas: 303018946       a/s LT834010042503116092 Luminor Bank AS       /Kont. Tel.8-698-48353



2019 veiklos 

2019 03 19 Prašymas Kauno raj. Kelių transporto skyriui bei Kelių direkcijai dėl 

kelio ženklų sunkiasvorėms mašinoms atstatymo Centrinėje g. Ramučiuose.  

2019 04 24 KRS skreipėsi taip pat į Kelių direkciją, kad  išnagrinėtų mūsų 

prašymą. Prašymas buvo atmestas, atsakymas-kelio danga atitinka specifikaciją 

sunkiasvoriui transportui, nieko keisti neketinama. Primename, kad kelias 

priklauso Kelių direkcijai.

2019 03 27 Prašymas per TPDRIS portalą Dėl rengiamo detaliojo plano 

koregavimo sprendinių Kauno g. ties Hesburgeriu. Prašymas koreguoti 

sprendinius, įvažiavimo į teritoriją, taip pat dėl pasijungimo prie buitinių nuotekų 

tinklų. Kol kas niekas ten nevyksta, tolimesnis procesas nėra aiškus.

2019 04 12 Nusiųstas prašymas Kauno rajono savivaldybei paskirti mūsų 

asociacijos narę Nijolę Rutkauskienę kaip bendruomenės atstovę į Kauno raj. 

antikorupcinės komisijos tarybą. Prašymas patenkintas. 



2019 veiklos 

2019 04 11 mūsų bendruomenės atstovai buvo pakviesti į naujai 

įsikūrusią „Hollister“ gamyklą Sergeičikų kaime, Kauno raj. LEZ‘e

Mūsų asociacija pristatė savo bendruomenę , pakvietėme Karmėlavos 

seniūnę Violetą Armolaitienę bei Kultūros centro direktorę Živilę 

Girdauskaitė-Jurgaitienę . Taip pat paruošėme bei pristatėme (Ugnius 

Savickas) Ramučių gyvnevietės viziją bei prioritetus „Hollister“ 

gamyklos vadovui Shane J.Caher. Sutarta dėl tolimesnio 

bendradarbiavimo tarp verslo bei bendruomenės, įsitraukiant į įvairias 

veiklas bei puoselėjant draugiškus santykius su naujais kaimynais.



2019 veiklos 

2019 04 12 „Darom“ akcijos metu „Hollister“ įmonės darbuotojai  prisijungė prie aplinkos tvarkymo prie 

Ramučių Kultūros centro. 

2019 04 21 Mūsų bendruomenės keletas narių tvarkėme Ramučių apylinkes ir kvietėme kitus prisijungti. 

Buvo iššluota krepšinio aikštelė, sutvarkytos tvoros aplink ją. Išvalyta teritorija aplink tvenkinį ir jo 

pakraščiuose, kuris randasi netoli A6 kelio, Parko g. gale, esančiame šlaite.



2019 veiklos 

2019 05 11 šeštadienį mūsų bendruomenės narių 

pageidavimu suorganizavome išvyką į Klaipėdos „Fortum“ 

jėgainę. Ten uždavinėjome mums rūpimus klausimus apie šalia 

mūsų atsirasiančią Kauno Kogeneracinės jėgainės veiklą. Buvo 

KKJ direktorius Ramūnas Paškauskas, kiti aplinkosaugos ir 

technikos specialistai tiek iš KKJ, tiek iš  „Fortum“. Taip pat 

pasikvietėme Klaipėdos bendruomenės aktyvią narę Raimondą 

Zaborę, prie mūsų prisidėjo ir Lietuvos Pakuotojų asociacijos 

primininkas Valdas Matulis. Buvo suorganizuota tiesioginė 

video transliacija iš susitikimo, kuri buvo transliuojama ir mūsų 

Facebook grupėje „Ramučių gyventojai“ bei „Fortum“ 

paskyroje. Susitikimo metu mūsų asociacija pristatė savo 

Ramučių gyvenvietės istoriją ir  viziją. 



2019 veiklos 

2019 06 02  Prisidėjome prie Kultūros centro tradiciškai organizuojamos Kaimynų šventės „Pamaitink uodus“ . Nupirkome baltus helio balionėlius, 

įmonės UAB „Starna“ paprašėme padovanoti gražius medinius padėkliukus, prie kurių visi susirinkę žmonės įsitaisė ir žiūrėjo naktinį kiną lauke. 

Darius Merkšaitis padovanojo puikias nuotraukas bendruomenei.



2019 veiklos 

2019 06 27-29  Dalyvavome Kauno LEZ nemokamai surengtame koncerte, kuriame išsikėlėme savo bendruomenės vėliavas, 

taip skaitindami ir kviesdami bendradarbiauti Kauno LEZ darbuotojų bendruomenę ir kvietėme juos į Ramučiuose vyksiantį 

nemokamą festivalį „Gatvės Rokas 2019“



2019 veiklos 

2019 07 10  Inicijavome susitikimą su Kauno rajono admnistracija dėl Ramučių parkelio atnaujinimo. Pakvietėme Kauno rajono 

administracijos direktorių Šarūną Šukevičių, Tarybos narį Joną Mačiulį, Karmėlavos seniūnę Violetą Armolaitienę. Mūsų prašymas buvo 

atnaujinti 10 metų senumo parkelio projektą, atsižvelgiant į pasikeitusią situaciją ir padaryti parką inovatyviu, atitinkančiu šiuolaikinius 

bendruomenės poreikius ir sukurti išskirtinį „Šviesos parką“, kuris būtų patrauklus ir trauktų žmones iš aplinkinių vietovių. Mūsų asociacija 

pristatė naują koncepciją, surado ladšafto profesionalus, kurie padėjo įgyvendinti idėjas. Vyko keletas susitikimų Kauno rajono 

administracijoje, mūsų vizijai buvo pritarta ir sutarta, kad jau kitais metais parkelio rekonstrukcijos darbai pradės vykti. Mes esame 

pasiruošę kartu ieškoti lėšų, kad visas projektas būtų palaipsniui įgyvendintas kaip užmanytas.



2019 veiklos 

Pagaminome reklaminius plakatus, gyventojai sustatė pakraščiuose savo automobilius, taip trikdydami eismą gatve. Buvo pakviesti žurnalistai, kurie 

spaudoje išplatino šią žinią apie nevaldomus ir nesibaigiančius krovininio transporto srautus per mūsų gyvenvietę. Ši sritis mūsų asociacijai taip pat 

vienas iš prioritetų ir šią kovą tęsime ir toliau. Į akciją atvyko Kauno raj. administracijos direktorius Šarūnas Šukevičius, kurio taip pat buvo prašoma 

imtis aktyvesnių veiksmų, siekiant įgyvendinti Kauno rajono mero duotus pažadus apriboti krovininio transporto srautus per Ramučius. Deja,  kol kas 

esminių pokyčių dėl šios problemos sprendimo neįvyko.

2019 08 01 Vykdėme įspėjamąją akciją Centrinėje gatvėje „Krovinių tranzitui per Ramučius NE” 



2019 veiklos 

Asociacija „Mūsų teisė“ ir toliau ypatingą dėmesį skiria smarvės problemai , sklindančiai iš Kauno MBA spręsti ir ją viešinti bei kovoti su ja.

Buvome apsilankę Kauno MBA 2019 rugpjūčio mėnesį po ten įvykusios avarijos, aiškinomės priežastis, intensyviai raginame ieškoti ir diegti naujas smarvę 

mažinančias priemones. Prašėme visų institucijų atnaujinti darbo grupę. 2019 11 19 susitikome su Kauno aplinkos apsaugos departamento vadovais, Kauno MBA 

tikrinančiais specialistais, NVSC Visuomenės sveikatos saugos kontrolės skyriaus vedėja  Romute Smolskiene. Raštus rašome nuolatos ir Kauno MBA akcininkams, 

ir vyriausybės atstovams.  Asociacija ir toliau  2020 metais tęs šią kovą su smarve  bei skirs pakankamai dėmesio, kad ši problema kuo greičiau išsispręstų.

2019 09 08 dalyvavome Klaipėdoje vykusiame #Smarvėskelias mitinge. Buvo susirinkę ~4000 žmonių, kurie išėjo į gatves. Skleidžiame žinią apie šią problemą, 

duodame interviu žiniasklaidai r visais kitais įmanomais būdais  toliau kovojame su smarvės problemomis Ramučiuose.

https://www.facebook.com/hashtag/smarv%C4%97skelias?source=feed_text&epa=HASHTAG


2019 veiklos 

2019 09 08 KLAIPĖDA 

Klaipėdos #Smarvėskelias

https://www.facebook.com/hashtag/smarv%C4%97skelias?source=feed_text&epa=HASHTAG


2019 veiklos 

Nuo pat 2019 09 10  aktyviai įsitraukėme į kovą prieš Kauno rajono prijungimą prie Kauno miesto . 

2019 10 01 organizavome visuotinį Karmėlavos seniūnijos gyventojų susirinkimą Ramučių Kultūros centre. Pakvietėme Seimo narę 

Ramintą Popovienę, KRBOS (Kauno rajono Bendruomeninių organizacijų sąjunga) pirmininkę Eglę Juozapavičienę, Kauno rajono 

administracijos vadovus, dalyvavo ir Seimo pirmininkas V.Pranckietis bei kiti. Mūsų asociacijos nariai labai aktyviai prisidėjo prie parašų 

rinkimo, kurį inicijavo KRBOS. Iš viso Karmėlavos seniūnijoje buvo surinkta 2148 parašai PRIEŠ prisijungimą prie Kauno.

2019 tapome KRBO Sąjungos nariais.

2019 10 10 paminėjome Lietuvos Savivaldos dieną.  Mūsų asociacijos „Mūsų teisė“ primininkė Greta Varnaitė-Venskienė yra ir 

Karmėlavos Balio Buračo gimnazijos tarybos pirmininkė, kuri  padėjo suorganizuoti netradicinę pilietiškumo pamoką Karmėlavos Balio 

Buračo gimnazistam. Pavyko suorganizuoti susitikimą su LR prezidentu Gitanu Nausėda, kuomet jis lankėsi „Continental“ gamyklos 

atidaryme  šalia mūsų gyvenvietės. Jam asmeniškai buvo perduoti ir mūsų seniūnijoje surinkti parašai PRIEŠ prisijungimą prie Kauno, 

buvo išreikšti nuogąstavimai dėl šio antidemokratinio proceso. Asociacijos nariai  prisidėjo prie šio susitikimo  organizavimo, buvo 

nupirkta dovana – Ramučių šimtalapis prezidentui bei juo vaišinti moksleiviai ir kiti susitikime dalyvavę bendruomenės atstovai.



2019 veiklos 

2019 09 25 Asociacijos „Mūsų teisė“ pirmininkė Greta Varnaitė-Venskienė  kartu su KRBOS primininke Egle Juozapavičiene , 

profesoriumi Gediminu Merkiu dalyvavo Seimos narės Ramintos Popovienės surengtoje Seime konferencijoje dėl Kauno rajono 

prijungimo prie Kauno miesto. 



2019 veiklos



2019 veiklos

2019 10 10 Savivaldos diena. Susitikimas su LR Prezidentu Gitanu Nausėda Sergeičikų km., Kauno raj.



2019 veiklos 

Mūsų asociacijos valdybos narys Darius Merkšaitis ypatingą dėmesį skiria Ramučių aplinkos ir infrastruktūros procesams. Nuolatos yra 

stebima tvarka, kaip vykdomi kasybos bei kitokie darbai Ramučiuose. Informuojami rangovai (UAB „Giraitės vandenys“,  UAB „Gensera“), 

technininiai prižiūrėtojai, Karmėlavos seniūnija bei Kauno raj. administracija apie esamas problemas ir bandoma su tuo kovoti viešinimo 

būdu, siuntinėjant įvairius raštus. 



2019 veiklos 

Bendruomenės narių iniciatyva 2019 metus nusprendėme užbaigti, suorganizuodami konkursą „Ramučių šviečiantys kiemai 2019“. Asociacija skirs 200 €

prizams. Įtraukėme  Ramučių seniūnaičius bei jaunimo atstovus (15-20m), kurie prisidėjo, sukurdami plakatus , skrajutes  išplatino po namus bei apie konkursą 

paskelbėme Facebook grupėje „Ramučių gyventojai“. Taip skatinam visos bendruomenės  aktyvią veiklą bei įsitraukimą, gražinti mūsų Ramučius, prisidėti prie to, 

kad Ramučiuose būtų gražu ir gera gyventi.  Sulaukėme labai didelio palaikymo ir dalyvių registracijų . Šią iniciatyvą žadame tęsti ir 2020 metais.

2019 12 01 – 2019 12 31


